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ZAPISNIK 
 

sa 35. sjednice Skupštine Istarske županije, održane 15. ožujka 2021. godine (ponedjeljak), u 
Hotelu Histria u Puli, Verudela 17 
Sjednicu je u 10,00 sati otvorio VALTER DRANDIĆ, predsjednik Skupštine Istarske županije 
(IDS-HNS-ISU-HSLS-ZELENI), koji je  sjednici i  predsjedavao. 
 
PRISUTNI – ODSUTNI: 
  

Red
. 

br. 

VIJEĆNIK 
 

LISTA PRIMJEDBE 

1. Valter Drandić IDS – HNS – ISU – HSLS – Zeleni  

    

3. Zvonko Liović IDS – HNS – ISU – HSLS – Zeleni  

4. Cinzia Počeko Kranjec IDS – HNS - ISU– HSLS – Zeleni   

5. Eleonora Kotiga Vaš IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

6. Vili Rosanda IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni Odsutan(O) 

7. Marija Kadoić Balaško IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

8.  Tedi Chiavalon IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

9. Suzana Ladavac IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni Odsutna (O) 

10. Nevia Poropat IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

11. Josip-Anton Rupnik IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

12. Vedrana Gregorović Hrvatin IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni Odsutna (O) 

13. Petar Macura IDS – HNS - ISU– HSLS – Zeleni  

14.  Vladimir Buršić IDS – HNS - ISU– HSLS – Zeleni  

15. Zdenko Pliško IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

16. Jasna Bolić IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni Odsutna 

17. Miloš Bajić IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

18. Tamara Brussich IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

19. Frančesko Andreja IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

20.  Bruno Stermotić IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

21. Alen Višković IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

22. Robert Velenik IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

23. Irena Peruško IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

24. Boris Rogić IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

25. Davor Komar IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

26. Vanda Poropat IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

27. Marino Baldini SDP - HSU -  SDSS Odsutan  

28. Ljerka Peruško SDP - HSU - SDSS  

29. Radovan Cvek SDP - HSU – SDSS  

30. dr.sc. Sanja Radolović SDP - HSU – SDSS  

31. Milio Bulić SDP - HSU – SDSS  

32. Silvano Hrelja SDP - HSU - SDSS Odsutan 

33. Goran Subotić SDP - HSU – SDSS  

34. Mirjana Galo SDP - HSU - SDSS  

35. Ilirjana Croata Medur HDZ  

36. Jurica Šiljeg HDZ Odsutan  

37. mr.sc. Tatjana Tomaić HDZ  

38. dr.sc. Dubravko Marković HDZ  



                                                             
 

 
 
OSTALI PRISUTNI: 
FABRIZIO RADIN, Zamjenik župana koji obnaša dužnost župana Istarske županije 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, Zamjenica župana Istarske županije 
GIUSEPPINA RAJKO, Zamjenica župana Istarske županije 
MELITA FERENČIĆ, pomoćnica pročelnice Skupštine Istarske županije 
DUŠKO KIŠBERI, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo Istarske županije 
Dr.sc. EZIO PINZAN, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 
ribarstvo i vodno gospodarstvo Istarske županije 
TATJANA MATOŠEVIĆ, pročelnica Upravnog odjela za proračun i financije 
SONJA GROZIĆ-ŽIVOLIĆ, pročelnica Upravnog odjela za  zdravstvo i socijalnu  skrb Istarske 
županije 
VLADIMIR TORBICA, pročelnik Upravnog odjela za kulturu i zavičajnost Istarske županije 
PATRICIA PERCAN, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku kulturu 
Istarske županije 
Dr.sc. MIRKO RADOLOVIĆ, službenik koji obavlja poslove pročelnika Upravnog odjela za 
održivi razvoj Istarske županije 
NADA PRODAN MRAKOVIĆ, pročelnica Upravnog odjela za turizam i trgovinu 
GABRIJELA MEZULIĆ, pročelnica Upravnog odjela za opću upravu i imovinsko-pravne 
poslove 
IVANA MIHELIĆ FABRIS, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje 
TEA BATEL, službenica koja obavlja poslove pročelnice Upravnog odjela za talijansku 
nacionalnu zajednicu i druge etničke skupine 
LJILJANA ŠKIFIĆ, pomoćnica pročelnice Kabineta župana 
HELGA MOŽE, ravnateljica Zaklade za poticanje partnerstva i razvoj civilnog društva 
DINO KOZLEVAC, Načelnik Stožera civilne zaštite Istarske županije  
Dr. ALEKSANDAR STOJANOVIĆ, ravnatelj Zavoda za javno zdravstvo Istarske županije 
Dr. GORDANA ANTIĆ, ravnateljica Nastavnog zavoda za hitnu medicinu 
 
PREDSJEDNIK otvara 35. sjednicu Skupštine Istarske županije i pozdravlja sve prisutne.  
 
 
Predlaže sljedeći  
 
DNEVNI RED: 
 

1. Verifikacija zapisnika sa 34. sjednice Skupštine Istarske županije 
2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 
3. Izvješće o radu Župana Istarske županije za razdoblje 01. siječnja do 31. 

prosinca 2020. godine 
4. 

a. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Godišnjeg plana razvoja sustava 

39. Aleksa Vale HDZ  

40. Damir Grünbaum nezavisni  

41. Damir Prodan Živi zid odsutan 

42. Gordana Čakić nezavisna  

43. dr.sc. Tea Golja nezavisna  

44. Ladislav Turčinović MOST NL mirovanje 
mandata 

45. Divna Radolović Rosanda nezavisna  



                                                             
 

civilne zaštite na području Istarske županije za 2021. godinu 
b. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o stanju sustava civilne zaštite 

na području Istarske županije za 2020. godinu 
5. Informacija o nadležnosti i stanju Nastavnog zavoda za hitnu medicinu 

Istarske županije 
6. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u kulturi 

Istarske županije - Regione Istriana za 2021. 

7. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Lučke uprave Rabac 
8. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na dopunu djelatnosti i Izmjene i dopune 

Statuta Zaštitne radionice Tekop Nova Pula - Officina per la tutela Tekop Nova 
Pola 

9.  

a. Zaključak o prihvaćanju Programa rada Županijskog operativnog centra 
za 2021. godinu 

b. Zaključak o prihvaćanju Programa rada Županijskog operativnog centra za 
2021. godinu 

10. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Zaklade za poticanje 
partnerstva i razvoja civilnog društva za 2020. godinu 

11.  Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za zaštitu 
prava pacijenata Istarske županije za 2020. godinu 

12. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća Povjerenstva za nadzor nad radom 
mrtvozornika o obavljenim obdukcijama i radu mrtvozorničke službe za 2020. 
godinu u Istarskoj županiji 

13.  
a. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti o izmjenama Statuta 

Osnovne škole Vazmoslav Gržalja Buzet 
b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 

izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Mate Balote Buje 
14.  

a. Prijedlog  Odluke  o  davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
o izmjenama Statuta Strukovne škole Eugena Kumičića Rovinj 

b. Prijedlog  Odluke  o  davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
o izmjenama Statuta Srednje škole Mate Blažine Labin 

c. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Srednje škole Mate Balote Poreč 

d. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Gimnazije Pula 

e. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Talijanske srednje škole – Scuola media 
superiore italiana „Leonardo da Vinci“ Buje – Buie 

f. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Glazbene škole Ivana Matetića – Ronjgova 
Pula 

 

15.  
a. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 

troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europske unije za školsku godinu 2021./2022. Srednje škole Zvane 
Črnje Rovinj Scuola media superiore „Zvane Črnja“ Rovigno 

b. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 



                                                             
 

zemalja izvan Europske unije za školsku godinu 2021./2022. 
Talijanske srednje škole Scuola media supreriore italiana Rovinj-
Rovigno 

c. Prijedlog Odluke o godišnjim troškovima školovanja za kandidate 
strane državljane iz zemalja izvan Europske unije za školsku godinu 
2021./2022. 
Gimnazije i strukovne škole Jurja Dobrile Pazin 

d. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europske unije za školsku godinu 2021./2022. 
Tehničke škole Pula 

e. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europske unije za školsku godinu 2021./2022. Škole za turizam, 
ugostiteljstvo i trgovinu Pula 

f. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europske unije za školsku godinu 2021./2022. Srednje 
škole Buzet 

g. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europske unije za školsku godinu 2021./2022. 
Strukovne škole Pula 

h. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europske unije za školsku godinu 2021./2022. Industrijsko-obrtničke 
škole Pula 

i. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europske unije za školsku godinu 2021./2022. Turističko-ugostiteljske 
škole Antona Štifanića Poreč 

j. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europske unije za školsku godinu 2021./2022. Srednje 
škole „Vladimir Gortan“ Buje Scuola media superiore „Vladimir 
Gortan“ Buie 

k. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europske unije za školsku godinu 2021./2022. 
Gospodarske škole Buje Istituto professionale Buie 

l. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europske unije za školsku godinu 2021./2022. 
Gimnazije Pula 

m. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europske unije za školsku godinu 2021./2022. Strukovne škole Eugena 
Kumičića Rovinj- Scuola di formazione professionale Eugen Kumičić 
Rovigno 

n. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europske unije za školsku godinu 2021./2022. 



                                                             
 

Medicinske škole Pula 
o. Prijedlog Odluka o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 

godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europske unije za školsku godinu 2021./2022. 
Talijanske srednje škole - Scuola media superiore italiana "Leonardo 
da Vinci" Buje- Buie 

p. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europske unije za školsku godinu 2021./2022. Talijanske srednje škole 
Dante Alighieri Pula-Scuola media superiore italiana Dante Alighieri Pola 

q. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europske unije za školsku godinu 2021./2022. Srednje škole Mate 
Blažine Labin 

r. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Prijedlog odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europske unije za školsku godinu 2021./2022. Škole primijenjenih 
umjetnosti i dizajna Pula 

s. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europske unije za školsku godinu 2021./2022. Srednje škole Mate 
Balote, Poreč 

t. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europske unije za školsku godinu 2021./2022. Ekonomske škole Pula 

u. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europske unije za školsku godinu 2021./2022. 
Glazbene škole Ivana Matetića-Ronjgova Pula 

16.  
a. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Doma 

za starije osobe Novigrad 
b. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Doma 

za starije osobe Raša 
c. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene Statuta Doma za 

starije osobe „Domenico Pergolis“ Rovinj 
d. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Doma 

za starije osobe „Alfredo Štiglić“ Pula 
17. Prijedlog Odluke o provedbi Programa praćenja kakvoće mora za kupanje 

na plažama Istarske županije u 2021. godini 
 
 

ORDINE DEL GIORNO: 
 

1. Verifica del verbale della 34-a seduta dell'Assemblea della Regione Istriana 
2. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni 
3. Relazione sul lavoro svolto dal Presidente della Regione per il periodo dall'1 

gennaio al venerdì 31 dicembre 2020. 
4. 

a. Proposta di Conclusione sull'approvazione del Piano annuale di sviluppo 
del sistema di protezione civile sul territorio della Regione Istriana per 



                                                             
 

l'anno 2021 
b. Proposta di Conclusione sull'approvazione della Relazione sullo stato 

del sistema di protezione civile sul territorio della Regione Istriana per 
l'anno 2020 

5. Informazione sulle competenze e lo stato dell'Istituto formativo per la 
medicina d'urgenza della Regione Istriana 

6. Proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni del Programma dei 
fabbisogni pubblici nella cultura della Istarska županija - Regione Istriana per il 
2021 

7. Proposta di Delibera sulla modifica della Delibera d'istituzione dell'Autorità portuale 
di Rabac (Porto Albona) 

8. Proposta di Conclusione sul consenso all'integrazione dell'attività e alle Modifiche 
e integrazioni dello Statuto della Zaštitna radionica Tekop Nova Pula - Officina 
per la tutela Tekop Nova Pola 

9. 
a. Proposta di Conclusione sull'approvazione della Relazione sul lavoro 

svolto dal Centro regionale operativo della Regione Istriana per il 2020 
b.  Conclusione sull'approvazione del Programma di lavoro del Centro 

regionale operativo della Regione Istriana per il 2021, 
10. Proposta di Delibera sull’approvazione della Relazione sul lavoro della 

Fondazione per la promozione del partenariato e lo sviluppo della società civile 
per il 2020 

11.  Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sul lavoro svolto dalla 
Commissione per la tutela dei diritti dei pazienti della Regione Istriana per il 
2020 

12. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione della Commissione 
per il controllo del lavoro dei medici necroscopi, sulle autopsie svolte e sul 
lavoro del servizio dei medici necroscopi per il 2020 nella Regione Istriana 

13.  
a. Proposta di Delibera sul previo consenso alle modifiche dello Statuto della 

Osnovna škola „Vazmoslav Gržalja “Buzet (Scuola elementare „Vazmoslav 
Gržalja “Pinguente) 

b. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della proposta di Delibera 
sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della Scuola elementare Mate 
Balota Buie 

14.  
a. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle 

modifiche dello Statuto della Strukovne škole Eugena Kumičića Rovinj 
(Scuola di avviamento professionale Eugen Kumičić Rovigno) 

b. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle 
modifiche dello Statuto della Srednja škola Mate Blažine Labin (Scuola 
media superiore Mate Blažina Labin Albona) 

c. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle 
modifiche e integrazioni dello Statuto della Srednja škola Mate Balote Poreč 
(Scuola media superiore Mate Balota Parenzo) 

d. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle 
modifiche e integrazioni dello Statuto del Liceo di Pola 

e. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della proposta di Delibera 
sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della Talijanska srednja škola - 
Scuola Media Superiore Italiana „Leonardo da Vinci “Buje - Buie 

f. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle 
modifiche e integrazioni dello Statuto della Glazbena škola Ivana Matetića- 



                                                             
 

Ronjgova Pula (Scuola di musica Ivan Matetić - Ronjgov Pola) 
15.  

a. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare 
delle spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti da 
paesi extraeuropei per l'anno scolastico 2021/2022 della Srednja škola 
Zvane Črnje Rovinj scuola media superiore „Zvane Črnja “Rovigno 

b. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera 
sull'ammontare delle spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini 
stranieri provenienti da paesi extraeuropei per l'anno scolastico 
2021/2022 della Talijanska srednja škola-Scuola media supreriore italiana 
Rovinj-Rovigno 

c. Proposta di Delibera sull'ammontare delle spese annuali d'istruzione dei 
candidati cittadini stranieri provenienti da paesi extraeuropei per l'anno 
scolastico 2021/2022 della Gimnazija i strukovna škola Jurja Dobrile 
Pazin (Liceo e scuola d'avviamento professionale Juraj Dobrila Pisino) 

d. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera 
sull'ammontare delle spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini 
stranieri provenienti da paesi extraeuropei per l'anno scolastico 2021/2022 
della Tehnička škola Pula (Scuola tecnica di Pola) 

e. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera 
sull'ammontare delle spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini 
stranieri provenienti da paesi extraeuropei per l'anno scolastico 
2021/2022 della Škola za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu Pula (Scuola 
per il turismo, l'industria alberghiera e il commercio Pola) 

f. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera 
sull'ammontare delle spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini 
stranieri provenienti da paesi extraeuropei per l'anno scolastico 
2021/2022 della Srednja škola Buzet (Scuola media superiore di 
Pinguente) 

g. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare 
delle spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti da 
paesi extraeuropei per l'anno scolastico 2021/2022 della Strukovna škola 
Pula (Scuola d'avviamento professionale Pola) 

h. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera 
sull'ammontare delle spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini 
stranieri provenienti da paesi extraeuropei per l'anno scolastico 
2021/2022 della Industrijsko- obrtnička škola Pula (Scuola industriale e 
artigianale di Pola) 

i. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera 
sull'ammontare delle spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini 
stranieri provenienti da paesi extraeuropei per l'anno scolastico 
2021/2022 della Turističko- ugostiteljska škola Antona Štifanića Poreč 
(Scuola turistico-alberghiera Anton Štifanić Parenzo) 

j. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare 
delle spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti da 
paesi extraeuropei per l'anno scolastico 2021/2022 della Srednja škola 
"Vladimir Gortan" - Scuola media superiore "Vladimir Gortan, 

k. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare 
delle spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti da 
paesi extraeuropei per l'anno scolastico 2021/2022 della Gospodarska škola 
Buje Istituto professionale Buie 



                                                             
 

l. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare 
delle spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti da 
paesi extraeuropei per l'anno scolastico 2021/2022 della Gimnazija Pula 
(Liceo di Pola) 

m. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare 
delle spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti da 
paesi extraeuropei per l'anno scolastico 2021/2022 della Strukovna škola 
Eugena Kumičića Rovinj-Scuola di formazione professionale Eugen Kumičić 
Rovigno 

n. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare 
delle spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti da 
paesi extraeuropei per l'anno scolastico 2021/2022 della Medicinska škola 
Pula (Scuola di medicina di Pola) 

o. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare 
delle spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti da 
paesi extraeuropei per l'anno scolastico 2021/2022 della Talijanska srednja 
škola –Scuola media superiore italiana “Leonardo da Vinci ”Buje –Buie, 

p. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera 
sull'ammontare delle spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini 
stranieri provenienti da paesi extraeuropei per l'anno scolastico 
2021/2022 della Talijanska srednja škola Dante Alighieri Pula - Scuola 
media superiore italiana Dante Alighieri Pola 

q. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare 
delle spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti da 
paesi extraeuropei per l'anno scolastico 2021/2022 della Srednja škola Mate 
Blažine Labin (Scuola media superiore Mate Blažina di Albona) 

r. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare 
delle spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti da 
paesi extraeuropei per l'anno scolastico 2021/2022 della Škola primijenjenih 
umjetnosti i dizajna Pula (Scuola delle arti applicate e del design Pola) 

s. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera 
sull'ammontare delle spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini 
stranieri provenienti da paesi extraeuropei per l'anno scolastico 
2021/2022 della Srednja škola Mate Balote Poreč (Scuola media 
superiore Mate Balota Parenzo) 

t. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera 
sull'ammontare delle spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini 
stranieri provenienti da paesi extraeuropei per l'anno scolastico 
2021/2022 della Ekonomska škola Pula (Scuola di economia di Pola) 

u. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera 
sull'ammontare delle spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini 
stranieri provenienti da paesi extraeuropei per l'anno scolastico 
2021/2022 della Glazbena škola Ivana Matetića-Ronjgova Pula - Scuola 
di musica Ivan Matetić-Ronjgov Pola 

16.  
a. Proposta di Delibera sul consenso alle Modifiche e integrazioni dello 

Statuto del Dom za starije Novigrad (Casa per anziani Cittanova), 
b. Proposta di Delibera sul consenso alle Modifiche e integrazioni dello 

Statuto del Dom za starije osobe Raša (Casa per anziani Arsia) 
c. Proposta di Delibera sul consenso alle Modifiche e integrazioni dello 

Statuto del Dom za starije osobe „Domenico Pergolis “Rovinj (Casa per 
anziani Domenico Pergolis Rovigno) 



                                                             
 

d. Proposta di Delibera sul consenso alle Modifiche e integrazioni dello 
Statuto del Dom za starije osobe Alfredo Štiglić Pula (Casa per anziani 
Alfredo Štiglić Pola) 

17. Proposta di Delibera sull'attuazione del Programma di monitoraggio della qualità 
del mare per la balneazione sul territorio della Regione Istriana nel 2021 

 
 
 
PREDSJEDNIK konstatira da je Dnevni red jednoglasno prihvaćen. 
 

 
Ad–1 

a) Verifikacija Zapisnika sa 34. sjednice Skupštine Istarske županije 
 

Nakon provedenog glasanja Skupština Istarske županije, bez rasprave, JEDNOGLASNO 
verificira  
 

Zapisnik sa 34. sjednice Skupštine Istarske županije 
 
 

 
Ad–2 

Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 
 

PREDSJEDNIK navodi da će na početku ove točke dnevnog reda kratku informaciju o 
epidemiološkoj situaciji u Istarskoj županiji dati načelnik Stožera civilne zaštite Dino Kozlevac 
i ravnatelj Zavoda za javno zdravstvo Istarske županije dr. Aleksandar Stojanović. 
 
DINO KOZLEVAC pozdravlja sve prisutne te zahvaljuje na prilici da kaže nekoliko riječi o 
trenutnoj situaciji. Navodi kako su prije 15 dana referirali stanje s pandemijom virusa Covid – 
19 u Istarskoj županiji. Tada su na razini županije otpuštali mjere. Ipak, to je povećalo 
koncentraciju rizika. Smatra kako smo se svi po pitanju mjera do danas opustili što je 
razumljivo jer su svi, uključujući i njega, umorni od „novog normalnog“ koje nikada neće biti 
normalno.  
Konstatira kako stanje nije dobro. Posebno s obzirom na sve što se događa u okruženju, u 
Primorsko – goranskoj županiji i regiji Friuli-Venezia Giulia, te s obzirom na pojavu novih 
sojeva virusa. Naglašava kako bez obzira na odlično djelovanje sustava nismo izolirani otok. 
Ipak, brojke još nisu alarmantne. Paralelno se odvijaju borba protiv virusa Covid – 19, te 
cijepljenje stanovništva.   
Navodi kako je trenutno u samoizolaciji 1160 ljudi, a ta brojka će i dalje rasti. U karanteni je 
10 osoba. Koristi priliku da pozove građane da se prijave u karantenu koja postoji zahvaljujući 
podršci županije, gradova i općina ukoliko nemaju uvjete za odlazak u samoizolaciju. Još 
jednom naglašava kako sustav usprkos svemu funkcionira. Bolnički sustav trenutno nije 
preopterećen Covid bolesnicima. Njih je trenutno 24 međutim niti jedna osoba nije na 
respiratoru.  
 Smatra da će, ako se budemo pridržavali mjera i pooštrili samodisciplinu, biti moguće održati 
trenutno stanje na području Istarske županije koje je dosta dobro. Ne bi htio porast brojki i 
ponovno zaoštravanje epidemioloških mjera, već poboljšanje situacije i popuštanje mjera.  
Ističe kako je sve što rade utemeljeno na Zavodu za javno zdravstvo, epidemiolozima i 
njihovom stručnom mišljenju. Zahvaljuje županiji na svemu do sad učinjenom za borbu protiv 
pandemije virusa Covid – 19.  



                                                             
 

Poziva ljude da se obrate svom obiteljskom liječniku kada osjete prve simptome. Da ih ne 
zanemaruju i odlaze na posao, a djecu puštaju u vrtiće i škole jer navedeno smatra krivcem 
za velik broj slučajeva samoizolacije u Istarskoj županiji.  
 
 
Dr. ALEKSANDAR STOJANOVIĆ navodi kako, u odnosu na situaciju prije 15 dana kada je 
održana prethodna sjednica Skupštine Istarske županije, bilježimo porast broja zaraženih 
osoba. Tada smo bili na granici između narančaste i zelene zone te nadomak da zakoračimo 
u zelenu. U proteklom tjednu bilježe porast broja zaraženih.  
Navodi kako se 80% novo zaraženih osoba odnosi na mlađu populaciju. U nekim sredinama 
ta se brojka penje do 85%. Ipak, naglašava kako u Općoj bolnici Pula trenutno nisu zabilježene 
teže kliničke slike te povećanje incidencije oboljelih za sada ne prati povećanje u broju težih 
simptoma bolesti. Što se područja s povećanim brojem oboljelih tiče, trenutno bilježe 
povećanje na Labinštini i Rovinjštini. Napominje kako je okolica Rovinja dugo imala malu 
pojavnost bolesti međutim u proteklih tjedan dana tu bilježe povećanje.  
Kao značajno navodi postupno popuštanje mjera tijekom siječnja i veljače. Za razliku od 
ostatka Republike Hrvatske postupno su išli s otvaranjem obrazovnih institucija. Smatra kako 
im je to do sredine veljače donijelo mirniju situaciju. Ističe kako je još proteklog puta rekao da 
školski sustav generira veliki broj kontakata i veliku mobilnost ljudi. To se onda prelijeva u veći 
broj zaraženih u obiteljskom krugu i radnom kolektivu. To se, s manjim intenzitetom i 
vremenskim odmakom u odnosu na ostatak Hrvatske, sada događa Istarskoj županiji. Naime, 
od ranije navedenog broja osoba u samoizolaciji oko 300 se odnosi na učenike osnovnih i 
srednjih škola, a još oko 50 odnosi se na njihove nastavnike i profesore. Zajedno je to oko 350 
do 400 osoba u samoizolaciji koje dolaze iz školskog sustava.  
Što se tiče procesa cijepljenja navodi kako je u ovom trenutku u Istarskoj županiji cijepljeno 
oko 14 500 ljudi od kojih je oko 3 800 primilo i drugu dozu cjepiva. Proces distribucije cjepiva 
je otežan. Tijekom ovog tjedna biti će dostupno oko 3 000 novih doza cjepiva na području 
Istarske županije. Cijepljenje se odvija na 9 punktova od čega se tri nalaze u gradu Puli. Od 
prošlog tjedna cijepljenje se obavlja i putem liječnika obiteljske medicine na udaljenijim 
mjestima od samih cijepih punktova. Istarski domovi zdravlja su osigurali i mobilne timove u 
suradnji sa HZZO-om koji cijepe osobe u njihovim kućama.  
Navodi kako se cijepljenje obavlja s dostupnim registriranim cjepivima, a to su Pfizer–
BioNTech, Astra Zenica i Moderna. Tijekom ožujka bi trebali dobiti i prve doze Johnson & 
Johnson's cjepiva. Ističe kako serija Astra Zenica cjepiva koja se je pokazala problematičnom 
nije bila distribuirana unutar Republike Hrvatske. 
Napominje kako do sada obavljena cjepiva na području Istarske županije nisu bila povezana 
s većim nuspojavama. Sve primijećene nuspojave bile su kraćeg trajanja poput povišene 
tjelesne temperature, osjećaja slabosti odnosno malaksalosti.  
Naglašava kako samo oslanjanje na okolišne faktore poput porasta temperature nije način da 
smanjimo broj zaraženih. Naime i države južne hemisfere imaju visoku pojavnost virusa. 
Nužno je zadržavane epidemioloških mjera na snazi uz provođenje cijepljenja.  
Navodi kako je Istarska županije, čak i uz povećan broj novo zaraženih osoba, i dalje među 
najboljim županijama prema broju zaraženih u Republici Hrvatskoj. Smatra kako svi moramo 
djelovati da to tako i ostane te da se ne vratimo na brojke koje smo imali krajem protekle 
godine.  
 
PREDSJEDNIK zahvaljuje na izlaganjima te otvara prostor za vijećnička pitanja.  
 
MIRJANA GALO, nezavisna, pozdravlja prisutne i navodi kako su u proteklih mjesec dana 
imali priliku vratiti dignitet Pulskom filmskom festivalu te ga vratiti na mjesto koje je imao prije 
30 godina. Naime, bio je raspisan natječaj za novog umjetničkog direktora Pula film festivala 



                                                             
 

te su se na njega javila i dva Puljanina iz struke. Navodi kako ti ljudi nisu prošli zbog glasova 
gospodina Torbice i Boljunčića.  
Smeta ju što je izabrana osoba iz Zagreba koja je još prije dolaska na funkciju izjavila: „Ako 
me potjeraju fućka mi se, i tako moram završiti film“. Postavlja pitanje odgovornosti za 
srozavanje svega što je ovdje nekad vrijedilo. Smatra kako je Pulski filmski festival pretvoren 
u malu seosku zabavu te se na njemu više ne dodjeljuje čak ni nagrada Fabijan Šovagović. 
Moli da se preuzme odgovornost za donošenje ovako štetnih odluka.  
 
ŽUPAN pozdravlja sve prisutne te navodi da ima, kako se to popularno kaže, ispravak 
netočnog navoda. Ističe kako je on, a ne gospodin Boljunčić, glasao protiv navedenih 
kandidata. Navedeno smatra pravednim. U vijeću Pulskog filmskog festivala prisutan je oko 
15 godina i nije u sukobu interesa.  
Objašnjava kako je, što se Pula film festivala tiče, tradicionalno postojao jedan džentlmenski 
dogovor između Ministarstva kulture i Pula film festivala odnosno lokalne zajednice. Prema 
navedenom dogovoru lokalnoj zajednici pripada logistika, popratne manifestacije te tradicija 
festivala stara gotovo 70 godina. S druge strane državnoj razini pripada dobar dio financiranja 
produkcije i stvaranja filmova. Navodi kako u Zagrebu postoje strukovne organizacije koje su 
sve, osim možda jedne, naginjale ka istom kandidatu. Iako nije osobno bio prisutan na sjednici 
svojem je pročelniku za kulturu dao ovlaštenje da se delegacija lokalne razine u ovom 
segmentu pridruži mišljenju Ministarstva.  
Naglašava kako ne dopušta da se dovodi u pitanje njihovo suvereno pravo da odlučuju kako 
i na koji način će organizirati manifestaciju od početka pa sve do otvaranja u samoj Areni i na 
drugim lokacijama. Navodi da je Filmski festival imao svojih uspona i padova. U ovom trenutku 
je, kao i sve kulturne manifestacije, zbog epidemioloških razloga u određenoj stagnaciji. 
Međutim traje. Mišljenja je kako nije korektno reći da je to seoska manifestacija. To je 
manifestacija koja dugi niz godina prikazuje nacionalnu filmsku produkciju.  
Navodi kako je iza festivala ogroman trud zajednice, primarno Grada Pule i Pula film festivala, 
da se ta manifestacija zadrži u Puli. Postoje tendencije da se festival oduzme Puli i preseli 
drugdje. No postoji i strateški kontinuitet suradnje između lokalne razine i Ministarstva kulture. 
To je dovelo do toga da će se i ove godine Pula film festival održati u primjerenom izdanju. 
Bez obzira na epidemiološke prilike održati će se u pulskoj Areni s dovoljnim brojem publike.  
 
MIRJANA GALO, nezavisna, navodi kako za građanke i građane Pule smatra ponižavajućim 
da je i on 15 godina u vijeću Pula film festivala koji se je znatno srozao proteklih godina. 
Smatra kako je problem što primjerice gospođa Orlić kao dokazana producentica Anima festa 
u Zagrebu koja taj posao radi godinama i cjenjena je ne samo u Hrvatskoj već i šire, nije prošla 
zahvaljujući glasu Župana i Pročelnika za kulturu Torbice. Smatra kako je festival srozan što 
nije u redu prema građanima i građankama kako Pule tako i cijele Istre te kako su svi oni 
poniženi takvim postupanjem.   
 
ŽUPAN navodi kako je Pula film festival tradicija te ga na sve moguće načine pokušavaju 
sačuvati. Izabran umjetnički ravnatelj izabran je od strane struke na javnom natječaju na 
osnovu predanog programa. U tome nisu sudjelovali već su prihvatili mišljenje struke. Kao što 
po pitanju epidemije politika prihvaća mišljenje epidemiološke struke. Ne vidi zašto bi bili 
odgovorni za srozavanje nečega što je struka otvoreno na natječaju prihvatila.  
 
Dr. sc. SANJA RADOLOVIĆ, SDP, napominje kako ima pitanje koje je trenutno prilično 
aktualno. Naime, u medijima je nedavno bila prisutna problematika odlaganja građevinskog 
otpada. Postavlja pitanje da li je Županijskim prostornim planom Istarske županije, osim 
odlagališta otpada u Puli koje je izrazito malih kapaciteta i onog u Rovinju koje je polu legalno, 
predviđeno neko odlagalište građevinskog otpada. Odnosno svog onog otpada koji investitori 
ne mogu zbrinuti kroz reciklažna dvorišta i druge načine zbrinjavanja građevinskog otpada. 



                                                             
 

Smatra kako je za županiju koja se diči gospodarskim rastom i razvojem te koja želi potaknuti 
razvoj investicija sramotno da se otpad zbrinjava u ilegali i na privatnim parcelama.  
Podsjeća kako od prethodne sjednice Skupštine nije dobila pismeni odgovor na pitanje vezano 
uz stanje na Istarskom veleučilištu. Moli da joj se navedeno dostavi.  
 
PREDSJEDNIK podsjeća vijećnicu kako imaju rokove za pisane odgovore na pitanja pa ju iz 
tog razloga moli za korektnost. Poziva službenika koji obavlja poslove pročelnika Upravnog 
odjela za održivi razvoj Istarske županije Mirka Radolovića da odgovori na pitanje.  
 
ŽUPAN dodaje da se radi o čisto komunalnoj temi za koju su samo relativno odgovorni.  
 
Dr. sc. MIRKO RADOLOVIĆ odgovara kako je Istarska županija obavila svoju dužnost da 
odredi lokacije u prostornom planu. Lokacije odlagališta građevinskog otpada određene su na 
bivšim odlagalištima otpada za komunalni i neopasni otpad. U prostornom planu također stoji 
da svaka jedinica lokalne samouprave ima mogućnost odrediti jednu takvu lokaciju na svom 
području. Navodi kako se Istarska županija zalaže da se odlagališta formiraju u područjima 
bivših kamenoloma u smislu rekultivacije, a ne zauzimanja novih površina.  
 
Dr. sc. SANJA RADOLOVIĆ, SDP, konstatira kako je odgovorio upravo ono što je ona i 
mislila. Za cijelo područje Istarske županije postoji samo jedno legalno odlagalište 
građevinskog otpada u Puli i jedno polu legalno u Rovinju. Navodi kako su joj se i neki od 
investitora požalili na taj problem. Smatra kako Istarska županija tu ne može biti u ulozi statista 
već mora okupiti sve općine i gradove odnosno svu lokalnu samoupravu te s njima razgovarati 
i potaknuti ih da otvore odlagališta građevinskog otpada.  
 
PREDSJEDNIK pohvaljuje prijedlog kao jako dobar te ga prihvaća. 
 
 
 

Ad–3 
Izvješće o radu Župana Istarske županije za razdoblje 01. siječnja do 31. prosinca 

2020. godine 
 

PREDSJEDNIK poziva Župana da ukratko obrazloži Izvješće. 
 
ŽUPAN ističe kako se Izvješće o radu Župana obično izlaže sredinom godine međutim ove je 
godine ono na rasporedu nešto ranije budući da će se za oko 2 mjeseca održati lokalni izbori.  
Navodi kako su početkom godine preuzeli poslove državne uprave zajedno sa službenicima 
koji su na tim poslovima radili, dokumentacijom, poslovnim sredstvima za rad. Ne samo oni 
već sve županije u Republici Hrvatskoj. Za financiranje navedenog osigurana su sredstva iz 
državnog proračuna koja su se pokazala dostatna samo za isplatu plaća djelatnika i 
pripadajuće materijalne troškove. Nisu bila dostatna za tekuće i investicijsko održavanje 
preuzetih poslovnih prostora, a pogotovo za pokrivanje troškova integriranja bivšeg UDU-a u 
županijski informacijski sustav. Dodatni troškovi opteretili su i još opterećuju sve oskudnije 
prihode Istarske županije. napominje kako su unatoč tome u prethodnom izvještajnom 
razdoblju povjereni državni poslovi obavljeni profesionalno i pravovremeno. U službi krajnjih 
korisnika odnosno građanki i građana te gospodarskih subjekata.  
Krajem veljače aktiviran je Stožer civilne zaštite Istarske županije i poduzete su prve konkretne 
mjere u borbi protiv epidemije virusa COVID – 19. Sustav civilne zaštite pokazao se je vrlo 
učinkovitim. Kako na početku epidemije tako i tijekom drugog, znatno ozbiljnijeg vala 
epidemije. Navodi kako su uspjeli spriječiti nekontrolirano širenje virusa, zadovoljavajuće 



                                                             
 

zdravstveno okruženje za sve građane, izbjeći kolaps zdravstvenog sustava, a time 
posljedično i društvene zajednice.  
Ističe kako je, makar i u reduciranom izdanju, spašena turistička sezona. Turizam koji je sve 
dominantnija iako još uvijek ne i jedina gospodarska djelatnost na ovim prostorima. Napominje 
kako je metodologija uspjeha na području borbe protiv virusa COVID – 19. vrlo jednostavna. 
Političke su odluke donošene isključivo na temelju epidemiološke procjene imajući u vidu prije 
svega zdravlje istarskih građana i gostiju. Uz to uspostavljena je svakodnevna, učinkovita i 
spremna suradnja s Nacionalnim stožerom civilne zaštite. Naglašava kako, unatoč tome, i 
dalje stoje pri stajalištu da je jedino regionalni pristup ispravan u procesu donošenja svih 
odluka, pa tako i epidemioloških.  
Navodi da su zbog negativnog utjecaja epidemije na gospodarstvo odmah pristupili izmjeni i 
dopuni prošlogodišnjeg proračuna s ciljem da bude realan, održiv i ostvariv te u stanju 
garantirati likvidnost započetih projekata. U tome su u potpunosti uspjeli.  
Usprkos očekivanom smanjenju proračunskih prihoda osigurana su maksimalna moguća 
bespovratna sredstva za pomoć malim poduzetnicima i obrtnicima čija je djelatnost direktno 
trpila zbog mjera zatvaranja. Isto tako, kroz Fond za razvoj poljoprivrede i agroturizma Istre, 
osigurali su sredstva kao i prošlih godina. Istodobno je odobren moratorij na otplatu kredita za 
korisnike svih isplaćenih zajmova. Sve investicije i kapitalni projekti financirani sredstvima iz 
Europskih fondova, državnog proračuna, redovnim sredstvima ili iz namjenskih izvora za koje 
je utvrđeno da će se realizirati ipak su nastavljeni. Naglašava kako su u navedenom periodu 
dovršili izgradnju sjedišta Zavoda za javno zdravstvo Istarske županije. Zbog epidemije su 
preskočili službeno otvorenje i odmah prešli na posao no epidemiolozi su tako na najbolji 
mogući način opravdali svoju ulogu u društvu, a županija svoju investiciju. 
Navodi kako je nastavljeno s adaptacijom Specijalne bolnice „Martin Horvat“ u Rovinju te 
izgradnjom i opremanjem Opće bolnice u Puli. Navedena je započela s radom na jednoj 
lokaciji.  
Napominje kako se prilično uspješno gradi i Srednja medicinska škola u Puli, završena je 
nadogradnja Doma za odrasle osobe „Domenico Pergolis“ u Rovinju, a nastavljene su 
aktivnosti izgradnje, opremanja i obnove domova za starije u Pazinu, Labinu i Buzetu koje 
Istarska županije sufinancira u 50% iznosu.  
Navodi da je dovršena energetska obnova Osnovne škole „Mate Balote“ Buje te je krenula 
realizacija Centra za Kompetentno cjeloživotno razvijanje inovativnih znanja i vještina u 
sektoru ugostiteljstva i turizma „KLIK Pula“. Nadalje, ovih je dana otvoreno gradilište za 
rekonstrukciju i nadogradnju Talijanske srednje škole u Bujama.  
Uz ostala brojna ulaganja u školstvo kao posebno značajan ističe investicijski zahvat koji se 
kontinuirano i planski poduzima u tzv. Žutoj školi, odnosno sjedištu triju pulskih srednjih škola.  
Dodaje kako se intenzivno gradi sustav navodnjavanja Červar Porat – Bašarinka, završena je 
prva (građevinska) i započeta druga faza (programska) obnove Kuće kaštela u Momjanu, a 
znatna sredstva se investiraju u cestovnu i lučku infrastrukturu.  
Navodi kako je Javna ustanova Regionalni koordinator, koja je započela s radom koncem 
2019. godine, pomogla pripremiti 21 projekt ukupne vrijednosti 94 milijuna kuna za 25 javno – 
pravnih tijela na području Istarske županije te time je opravdala svoje postojanje.  
Osim navedenog pokrenuti su i završeni radovi na Kaštijunu. Povećan je kapacitet postrojenja 
sa 95 na gotovo 100 000 tona, dodana su dva dodatna boksa za sušenje otpada, instalirani 
su dodatni filtri, pojačana je ventilacija, pokrivena vanjska ploha i ugrađen sustav za 
zbrinjavanje. Time je bitno poboljšan kapacitet i funkcionalnost postrojenja kao i cjelokupni 
proces gospodarenja otpadom, uz eliminaciju glavnih unutarnjih uzroka pojave neugodnih 
mirisa. Navodi kako to ne znači da se neugodni mirisi, makar u smanjenom intenzitetu i 
trajanju, neće pojaviti i ovoga ljeta. Tu mora biti iskren. Međutim siguran je da će uz bolju 
primarnu selekciju, bolju suradnju lokalnih komunalnih poduzeća, pomoć resornog 
ministarstva i Fonda za energetsku učinkovitost imati sve manje količine otpada koji će dolaziti 



                                                             
 

do Kaštijuna. Posebno onog otpada koji čini najviše problema tijekom turističke sezone, a to 
je organski otpad koji dolazi iz ugostiteljstva.  
Navodi kako su članovi i članice Skupštine u tekstu Izvješća kojeg su dobili na pregled dobili 
popis svih značajnih kapitalnih projekata, programa i aktivnosti koje su tijekom protekle godine 
provodili usprkos izvanrednim pandemijskim okolnostima. Smatra kako u ovom kraćem 
izlaganju nije potrebno detaljnije obrazlagati stvari.  
Za kraj ističe kako je sve što je navedeno u Izvješću postignuto zajedničkim radom svih 
županijskih upravnih tijela, institucija, trgovačkih društava, agencija i ustanova, te u suradnji 
sa Skupštinom Istarske županije. Zahvaljuje svim svojim suradnicima na uloženom radu i 
trudu. Osjeća dužnost da se posebno zahvali Stožeru civilne zaštite Istarske županije za sve 
do sada učinjeno u ovoj izvanrednoj situaciji, djelatnicima Zavoda za javno zdravstvo, Zavoda 
za hitnu medicinu, Istarskim domovima zdravlja i vatrogascima. Ističe primjerenu suradnju 
koju su imali s Nacionalnim stožerom, Policijskom upravom Istarske županije, državnim 
inspektoratima, brojnim volonterima lokalnog i županijskog Crvenog križa.  
Navodi da neminovnim smatra treći val pandemije no ipak se nada da on neće biti toliko težak 
kao prethodni. Iz tog razloga koristi priliku da pozove građane da svojim odgovornim 
ponašanjem i prihvaćanjem cijepljenja doprinesu izlasku iz Corona krize.  Uz pomoć i podršku 
Stožera civilne zaštite, a sve kako bi postigli cilj - zaštitu javnog zdravlja i sigurnost građana 
Istarske županije. Smatra kako je to jedini način kako više ne bi morali živjeti u ovim 
izvanrednim okolnostima, kako bi se gospodarstvo oporavilo, kako bi turistička sezona mogla 
krenuti bez straha i posebnih ograničenja.  
Svima želi svako dobro, a prvenstveno dobro zdravlje.  
 
PREDSJEDNIK zahvaljuje Županu na njegovom izlaganju. Budući da se radi o posljednjoj 
radnoj sjednici Skupštine koristi priliku da, kako u vlastito ime tako i u ime svih, zahvali Županu 
na njegovu dosljednom i požrtvovnom radu. Posebno s obzirom na izvanrednu situaciju te 
izvanrednu funkciju na koju se nije unaprijed pripremio. Smatra kako je Fabrizio Radin dobro 
obavljao svoj posao Župana za što zaslužuje priznanje i zahvalnost.  
 
TAMARA BRUSSICH, u ime kluba IDS – HNS – ISU – HSLS – ZELENI, pozdravlja prisutne. 
Navodi kako je Župan u svom izlaganju naveo popriličan broj aktivnosti te izuzetno velikih i 
jakih projekata koji su obilježili ovu godinu koja nije bila najsretnija i koja nas je sve zatekla. 
Po prvi put u povijesti zatvarani su vrtići i škole, domovi za starije i nemoćne i tako dalje. 
Mišljenja je da je odgovornost svih nas, Stožera civilne zaštite, Zavoda za javno zdravstvo, 
Istarske županije, gradova i općina u stvaranju preduvjeta da građani Istre budu primjer 
rješenja u upravljanju krizom uzrokovanom virusom COVID – 19.  
Smatra kako bez pravovremenih uputa te brzog i pravovremenog odlučivanja Istra zasigurno 
ne bi vidjela ni ono malo turističke sezone koju je imala protekle godine, već bi posljedice bile 
puno veće. Zahvaljuje svima koji su sudjelovali u održavanju epidemioloških mjera. Posebno 
onima kojima je bilo najteže, a to su svi oni obrti, poduzetničke firme i sve ustanove koje su 
morale biti zatvorene i koje još uvijek ne rade u punom kapacitetu.  
Navodi kako se mora osvrnuti na izazov zvan Kaštijun s kojim se je ova županijska uprava u 
zadnjih godinu, do godinu i pol, uhvatila u koštac. Ističe kako se svi mogu sjetiti da je sa 
skupštinske govornice jasno i glasno rečeno kako Kaštijun smrdi. U međuvremenu se je 
krenulo u rješavanje problema. Sigurna je da će se s razvojem situacije i već učinjenim 
investicijama Kaštijun poboljšati te da će život u blizini Kaštijuna postati kvalitetnijim nego je 
to bio slučaj proteklih nekoliko godina.  
Napominje kako je, što se cestovne infrastrukture tiče, važan završetak izgradnje Istarskog 
ipsilona te izgradnja druge cijevi Tunela Učka. Krenuo je proces digitalizacije cjelokupne 
uprave ali i šire.  
Smatra kako je preuzimanje Ureda državne uprave bilo, i još uvijek jest vrlo izazovno. Iz 
navedenog razloga zahvaljuje svim pročelnicima i svim tijelima županijske uprave koja su 



                                                             
 

tijekom protekle godine neovisno o pandemiji radila svoj posao. Smatra da su svi upravni odjeli 
imali zanimljive projekte na kojima su vrijedno radili, a upravo je ta suradnja i odgovornost ono 
što stvara ljepotu i kvalitetu življenja u Istri.  
Desidera ringraziare l'Assessorato amministrativo alla Comunità  Nazionale Italiana e gli altri 
gruppi etnici per il suo supporto e l'enorme lavoro da loro svolto durante il periodo  della 
didattica a distanza per quanto riguarda le scuole elementari italiane d'Istria. Desidera 
ringraziare  l'assessora e la disponibilità della Regione Istriana grazie alla quale i ragazzi e le 
ragazze delle scuole Italiane non sono rimasti privati della didattica a distanza, realizzata 
proprio grazie alla collaborazione con l'Assessorato competente.  
Navodi kako je investicija Istarske županije i Grada Pule u izgradnju Medicinske škole baza 
za kvalitetu i školovanje kadrova, koji će sutra biti zaposleni bilo u Općoj bolnici Pula bilo u 
Specijalnoj bolnici „Martin Horvat“ u Rovinju te nešto čime se treba dičiti. Nada se i želi 
vjerovati kako će Medicinska škola u narednim godinama ponuditi nove i inovativne smjerove 
školovanja mladih koji će imati mogućnost odabira obrazovanja te sutra svog profesionalnog 
opredjeljenja. 
Sottolinea la costruzione della Scuola media suiperiore italiana „Leonardo da Vinci“ Buie della 
quale ha parlato anche il presidente della Regione Istriana. È una scuola che, per loro, 
appartenenti alla Comunità nazionale italiana, ma anche per l'intera Regione Istriana, è di 
estrema importanza.  
Navodi zavičajnost i zavičajnu nastavu kao jedan izuzetan projekt Istarske županije. Osim 
mnogobrojnih aktivnosti, dana zavičajnosti i hvale vrijednih projekata svih dječjih vrtića, 
osnovnih i srednjih škola u fazi pripreme je i priručnik za zavičajnu nastavu koji će govoriti o 
onome što Istra zaista jest. Kroz zavičajnost ali i građanski odgoj koji se provodi u istarskim 
školama govorit će se o specifičnostima Istre i njezinim bogatstvima.  
Zahvaljuje Županu i svim pročelnicima na izazovnom radu ove godine te zaista smatra kako 
su zajedno omogućili da svi navedeni projekti i aktivnosti budu provedeni na najbolji i 
najkvalitetniji način, a unutar onoga što je bilo moguće. U ime kluba izražava zadovoljstvo i 
čestita svima na protekloj godini, na svim ostvarenim projektima ali i onima koji će svjetlo dana 
ugledati tijekom budućeg razdoblja.  
 
PREDSJEDNIK zahvaljuje te upozorava vijećnike da se pridržavaju zadanog vremena.  
 
DAMIR GRÜNBAUM, nezavisni, pozdravlja sve prisutne. Navodi kako s njegove strane 
postoji poštovanje i divljenje za sav posao koji Župan sa svojim suradnicima radi. Izriče i 
poštovanje prema članovima Stožera civilne zaštite za sve ono što su do sada učinili. Ipak, 
ističe kako se moramo malo vratiti na zemlju. Istrom ne teku med i mlijeko. Navodi kako već 
godinama slušaju i ocjenjuju izvješća, iza kojih stoji trud stručnjaka. Smatra kako navedeno 
nije riješilo problem 10 000 ovršenih i blokiranih građana Istre ni 2 000 blokiranih poduzeća i 
tvrtki. To građanima neće pomoći da im se smanje režije koje su na razini onih iz Europske 
unije, to im neće pomoći da se povećaju plaće koje su ispod razine Europske unije. To neće 
pomoći ni da velike tvrtke, prije svega one koje se bave turizmom, podignu plaće svojim 
djelatnicima.  
Mišljenja je kako bi sve navedeno posebno bilo potrebno radi mladih koji bježe u inozemstvo. 
Smatra kako nedostaje fokus prema malim ljudima, građanima i prema mladim ljudima. Nada 
se da će im neki novi sastav Skupštine posvetiti više pažnje i o tome raspravljati.  
Ističe kako je u više navrata ukazivao na projekt Červar Porat–Bašarinka kojim se pogoduje 
jednoj velikoj tvrtki, Agrolaguni. Smatra kako se u mnogim projektima pogoduje velikim 
tvrtkama. Dolazi čak i do uzurpacije zemljišta čemu bi napokon trebao doći kraj.  
Poziva na izgradnju srednje škole u Umagu te izražava nadu kako se tu politika više neće 
miješati. 
 



                                                             
 

DIVNA RADOLOVIĆ ROSANDA, nezavisna, pozdravlja prisutne i zahvaljuje Županu na 
svemu što je učinio za Kaštijun. Navodi kako nije dobila odgovor na pitanje u kojoj fazi su 
ispitivanja zraka, vode i tla u okolici Kaštijuna. Navedeno je trebao napraviti Nastavni zavod 
za javno zdravstvo prema uzoru na slično ispitivanje učinjeno na Marišććini.  
Drugo pitanje vezano je uz sustav civilnog nadzora. Zanima ju gdje je zapelo s razvojem 
sustava civilnog nadzora. Zna da su se vršili razgovori no nema daljnjih obavijesti.  
 
ŽUPAN  navodi kako su ispitivanja zraka, vode i tla u okolici Kaštijuna u tijeku. Prvi nalaz se 
očekuje u srpnju ove godine. Navedeno će biti predmetom pažnje budućeg saziva Skupštine. 
Smatra kako se ispitivanja moraju provoditi kontinuirano kroz vrijeme kako bi došli do 
kvalitetnih komparativno – analitičkih podataka. Ističe kako je područje Kaštijuna u prošlosti 
bilo otvoreno odlagalište otpada pa očekuje da se ispod površine tla pronađu ostaci svega 
onog što je tamo bilo odlagano dugi niz godina.  
Što se civilnog nadzora tiče navodi kako su imali različitu koncepciju njegove provedbe od 
organizacija, udruga i inicijative koja ga je predlagala. Iz tog razloga se nisu našli. Navodi kako 
vjeruje da je to jedan zadatak za budući saziv Skupštine Istarske županije.  
 
Skupština Istarske županije nakon rasprave i provedenog glasanja JEDNOGLASNO usvaja 

 
IZVJEŠĆE O RADU 

Župana Istarske županije za razdoblje 01. siječnja do 31. prosinca 2020. godine 
 
PREDSJEDNIK još jednom zahvaljuje Županu na njegovom dosadašnjem radu.  
 
 

Ad–4 
a. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o stanju sustava civilne zaštite na 

području Istarske županije za 2020. godinu 
b. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Godišnjeg plana razvoja sustava civilne 

zaštite na području Istarske županije za 2021. godinu 
 

DINO KOZLEVAC pozdravlja sve prisutne. Navodi kako su ovakav sustav kakav danas 
imamo na području Istarske županije počeli razvijati 2015. godine. 2014. godine donesen je 
zakon kojim su bili zadovoljni jer je doveo do decentralizacije. Tada zamišljen sustav djeluje 
na tri stupa: na humanosti, solidarnosti i liniji supsidijarnosti. Pogotovo imajući na umu liniju 
supsidijarnosti započela je konzumacija prava i obveza od strane jedinica lokalne 
samouprave, odnosno općina, gradova i županija. Napominje kako je razvoj sustava započeo 
s obzirom na veliko iskustvo pojedinih ljudi na poslovima civilne zaštite i uvjerenje da se samo 
linijom supsidijarnosti sustav može razvijati i odgovoriti na svaku ugrozu. U formalno – 
pravnom smislu učinjeno je ono što je moralo biti učinjeno. 
Objašnjava kako je, s obzirom da je postojala grupa kvalitetnih ljudi, općinama i gradovima 
ponuđeno da se pri Vatrogasnoj zaštiti Istarske županije formira služba civilne zaštite za cijelu 
županiju.  
Ističe kako je upravo vatrogastvo, uz Crveni križ i Gorsku službu spašavanja, jedna od 
temeljnih snaga sustava civilne zaštite. Sve što redovnim mjerama ne odrađuju zdravstvo i 
unutarnji poslovi, odrađuje vatrogastvo.  
Navodi da je Civilna zaštita tijekom razdoblja od 15 godina dala odgovor na sve probleme s 
kojima se je susretala. Od ljetnih požara do velikih nevremena ili poplava sustav civilne zaštite 
je promptno i efikasno djelovao na sve one situacije u kojima redovne službe ne djeluju. 
Napominje kako je prema službenim ocjenama nadležnog tijela u Republici Hrvatskoj upravo 
Stožer civilne zaštite Istarske županije proglašen najbolje organiziranim sustavom civilne 



                                                             
 

zaštite. Smatra kako je tu bila ključna uloga Službe civilne zaštite pri vatrogasnoj zajednici 
Istarske županije.  
Navodi kako su prije oko godinu dana, suočeni s epidemijom Corona virusa, počeli djelovati u 
formatu civilne zaštite. Smatra kako je to u Istarskoj županiji bezbolno napravljeno. Od tada 
je sustav civilne zaštite kroz Stožer civilne zaštite županije te Stožer civilne zaštite gradova i 
općina bez problema i prijepora nastavio djelovati. Kao načelnici stožera su postavljeni 
zapovjednici vatrogastva na svojim područjima.  
Smatra kako je Stožer civilne zaštite u protekloj godini dao odgovore na sva pitanja na koja ih 
je mogao dati, a prezentirana izvješća pružaju i plan za djelovanje Stožera u narednoj godini.  
Očekuje izmjenu zakonskih propisa koja bi omogućila potpunu decentralizaciju sustava civilne 
zaštite linijom supsidijarnosti. Pojašnjava kako načelo supsidijarnosti znači da se mali problem 
rješava od maloga prema većemu. Država se uključuje tek kada niža razina ne uspije riješiti 
problem. Mišljenja je da imaju i ljudske i materijalne resurse za navedeno.  
Koristi priliku da zahvali Gradu Puli koji je dao Javnoj vatrogasnoj postrojbi pravo građenja za 
izgradnju Vatrogasnog doma. Navodi da će, kako bi taj dom bio kvalitetan, u njemu biti 
objedinjene sve službe. Od vatrogasaca, hitne medicinske pomoći, Crvenog križa, sustava 
civilne zaštite, intervencija na moru pa do sustava za zaštitu okoliša i zaštitu mora. Službe će 
biti objedinjene na način na koji se to danas radi u većini država razvijenog svijeta. Navodi 
kako se razvija i sustav spašavanja na moru van onoga što radi policija i obalna straža. Onako 
kako je to organizirano u drugim mediteranskim zemljama. Ističe kako projekti postoje. Novaca 
nema ali ih se pokušava dobiti apliciranjem projekata na razne europske fondove poput Fonda 
za oporavak i razvoj.  
Zahvaljuje Županu, vijećnicama i vijećnicima te gradonačelnicima i načelnicima općina na 
pomoći pri uspostavi i radu Stožera civilne zaštite.  
 
PREDSJEDNIK konstatira kako je Stožer civilne zaštite Istarske županije odradio dobar 
posao. Smatra kako je tome sigurno doprinio dugogodišnji razvoj tog sustava kako je i naveo 
gospodin Kozlevac.  
 
Skupština Istarske županije nakon provedenog glasanja JEDNOGLASNO prihvaća 
 

a. ZAKLJUČAK o prihvaćanju Izvješća o stanju sustava civilne zaštite na 
području Istarske županije za 2020. godinu  

 
b. ZAKLJUČAK o prihvaćanju Godišnjeg plana razvoja sustava civilne 

zaštite na području Istarske županije za 2021. godinu 
     

 
 

Ad-5 
Informacija o nadležnosti i stanju Nastavnog zavoda za hitnu medicinu Istarske 

županije 
 

GORDANA ANTIĆ, dr. med, ravnateljica Nastavnog zavoda za hitnu medicinu Istarske 
županije pozdravlja sve prisutne te ističe kako joj je drago što zastupa najmlađu županijsku 
ustanovu koja će ove godine napuniti 10 godina.  
Navodi da bi, kada bi ju pitali da opravda svrhu postojanja Nastavnog zavoda, rekla kako oni 
postoje radi spašavanja ljudskih života u Istarskoj županiji u hitnim medicinskim stanjima. I to 
na način da će do pacijenta doći prvi raspoloživi medicinski tim, a diljem Istre postoji 7 
ispostava.  
Napominje kako je reforma sustava započela 2010. godine na zahtjev Europske unije te uz 
kredit Svjetske banke. Naime, tada su bili zabilježeni katastrofalni rezultati rada izvanbolničke 



                                                             
 

medicinske službe u Republici Hrvatskoj. Daje primjer prosjeka oživljavanja i preživljavanja 
pacijenata koji su doživjeli srčani zastoj izvan bolnice od ispod 1%. U Istri se događa 250 – 
270 takvih slučajeva, a 2011. godine prosjek preživljavanja bio je 2,2% odnosno 3 čovjeka. 
Navodi da je reforma uvela standarde edukacije, izgleda vozila, uniformi te specijalizaciju iz 
hitne medicine koja traje 5 godina. Ističe da u sklopu jednog EU projekta imaju 5 
specijalizanata koji su trenutno na kraju 3. godine specijalizacije. Odmah su krenuli s 
edukacijom svih zaposlenih, čak i onih koji su već niz godina radili, svih vozača, sestara i 
liječnika.  
Navodi kako se nisu zadovoljili samo onime što im je bilo propisano već su podigli ljestvicu za 
2 – 3 mjesta više. Sada rade dodatne napredne edukacije te su po tome poznati u Hrvatskoj 
ali i široj regiji. Naglašava kako su im stope preživljavanja u posljednjih 5 godina između 23% 
i 25%. Konkretno, prošle se je godine radilo o 60 ljudi.  
Zbog tih rezultata rada Nastavni zavod za hitnu medicinu Istarske županije postao je oglednim 
zavodom u Hrvatskoj, a studenti na 6. god medicine od svojih profesora dobivaju informaciju 
kako je po završetku fakulteta upravo Zavod za hitnu medicinu Istarske županije najbolje 
mjesto za daljnje učenje i usavršavanje.  
Navodi kako uglavnom nemaju problem s pronalaskom kadra. Zahvaljuje gradovima i 
općinama na sufinanciranju stambenog zbrinjavanja mladih liječnika jer oni dolaze iz cijele 
Hrvatske. Ipak izražava žaljenje što se mladi liječnici ne zadržavaju dugo u Nastavnom zavodu 
jer im dugoročno nemaju što ponuditi, nisu dovoljno atraktivni. Naime vrlo je teško niz godina 
raditi na ulici u svim mogućim i nemogućim situacijama, često i s vatrogascima, policijom... 
Dok su to službe koje imaju beneficirani radni staž u liječničkoj struci ga nema. Mišljenja je 
kako su iz navedenih razloga postali inkubatorom mladih liječničkih kadrova za Opću bolnicu 
Pula i druge bolnice unutar ali i izvan Republike Hrvatske.  
Navodi podatak kako ukupno zbrinjavaju oko 45 000 pacijenta godišnje. Protekle je godine, 
zbog epidemije Corona virusa te posljedično manjeg broja turista ta brojka bila nešto manja i 
iznosila oko 40 000 ljudi. Objašnjava kako oni ne zbrinjavaju samo lokalne stanovnike već i 
turiste, a oko 10% pacijenata nakon njihove obrade završava u Općoj bolnici Pula.  
Napominje da zbrinjavaju i kardiovaskularne pacijente kada pretrpe Infarkt na području čitave 
Istre. Budući da Opća bolnica Pula još ne radi koronarografiju navedene pacijente potom voze 
u KBC Rijeka. Radi se o strogo specijalističkom prijevozu koji bi inače trebao obavljati 
sanitetski prijevoz i kardiolog. Smatra kako vrlo dobro obavljaju taj posao. Pacijenti su sigurni 
i kvalitetno zbrinuti, ali za Nastavni zavod to predstavlja dodatne financijske troškove.  
Ističe da je navedena reforma bila zamišljena kao reforma cjelokupnog sustava primarne 
zdravstvene zaštite. Mišljenja je da je problem što su se po putu iz reforme izgubili centri 
obiteljske medicine koji su kroz 24 sata trebali zbrinjavati pacijente koji boluju od akutnih 
stanja. Objašnjava kako akutno stanje nije hitno stanje. Hitno stanje je životno ugrožavajuće 
stanje koje se je dogodilo bilo gdje, na ulici ili u kućanstvu, stanje u kojemu će početni postupci 
koje će poduzeti hitna služba pacijentima spasiti život ili im omogućiti višu kvalitetu života 
kasnije.  
Navodi kako, osim u ispostavi Pula gdje se nalazi bolnica pa tu hitni bolesnici opterećuju 
bolnički sustav, i u onim ispostavama gdje nema bolnice svoj rad organiziraju tako da svi 
pacijenti budu zbrinuti. Čak 70% njihovih intervencija otpada na ne hitne intervencije, odnosno 
kućne posjete, a 90% onih koji im se obraćaju u reanimacijskim prostorima nisu hitni već akutni 
pacijenti.  
Kao problem navodi i premalu mrežu hitne medicine za Istarsku županiju predviđenu 
reformom. Mreža se je povećavala već dva puta ali unatoč njihovim argumentima i dokazima 
o nedostatnosti mreže Istra još nije dobila njezino proširenje. Naglašava kako je u više navrata 
rečeno kako to puno košta Istarsku županiju, gradove, općine, lokalnu samoupravu. Navodi 
da taj nad standard opterećuje i rad Nastavnog zavoda za hitnu medicinu jer svega 72% 
sredstava osiguravaju od HZZO-a. To je za standardne radnike, točnije njih 145, a oni ih imaju 
200 i više. Pojašnjava kako su svi ti nad standardni radnici financirani od strane Istarske 



                                                             
 

županije, gradova i općina. Međutim, i ta su sredstva nedostatna. Iznos predviđen 2012. 
godine isti je kao onaj predviđen za ovu godinu, dok su plaće u navedenom vremenu porasle 
za 18,31%. Osim toga svi radnici imaju i određena materijalna prava što za standardne radnike 
iznosi oko 1,5 milijuna kuna godišnje. Naime država im ne osigurava sredstva za božićnice i 
regrese već samo propisuje postojanje tih prava.  
Napominje kako unatoč tome teže povećanju kvalitete svojih usluga i zadovoljenju potreba 
svojih pacijenata. Njihove su ambulante vozila, a vozila se troše. Pohvaljuje Istarsku županiju 
koja je, uz gradove, prethodne godine iz svojih decentraliziranih sredstava sufinancirala 
nabavku 5 vozila. Dodaje kako trenutno traje postupak javne nabave za još 2 vozila te do 
sljedeće godine planiraju obnoviti svoj vozni park.  
No tu nije kraj troškovima. Objašnjava kako samo trošak uniforme za svakog radnika iznosi 
oko 5 000 kuna. 3 000 kuna bez zimske jakne međutim zime su sve hladnije. To njihovu 
ustanovu košta dodatnih milijun kuna.  
Navodi kako su im otežavajući faktor i stambeni prostori. U većini svojih ispostava nemaju 
adekvatne prostore. Nadaju se rješenju tog problema uspostavom regionalnog centra za 
spašavanje kojeg je spomenuo i gospodin Kozlevac jer im se u ispostavi Pula trenutno nalaze 
centralna medicinsko – prijemna jedinica, odnosno broj 194, edukacijsko – simulacijski centar 
i sjedište. Kao primjer racionalnosti svog poslovanja navodi činjenicu da osim nje 
administrativne poslove u Zavodu obavlja još samo šestoro djelatnika.  
Navodi kako je i njih pogodila Covid epidemija te uz redovni rad s hitnim pacijentima 
zbrinjavaju i Covid pacijente koji nisu u bolnici. Naime u bolnici završava samo 8% pacijenata. 
Moraju raditi i ponašati se kao da je svaki pacijent zaražen. Ukoliko se ne bi tako ponašali i 
zaštitili vrlo bi brzo proširili zarazu i ugrozili cijelu službu.  
Ističe kako su sudjelovali na Emergency Eurovision projektu kojim su dokazali da će se 
građani sjeverno – zapadne Istre u životno ugrožavajućim stanjima gdje je vrijeme presudno 
za preživljavanje odnosno ishod liječenja, biti puno kvalitetnije i bolje zbrinuti u Općoj bolnici 
Izola. Hrvatska je jedina europska država koja nema uspostavljenu i razvijenu prekograničnu 
zdravstvenu suradnju ni na jednom djelu granice. Nada se kako će to uspjeti realizirati, ali to 
je izvan njihove ingerencije.  
Navodi kako postoji još jedan otežavajući faktor za rad Nastavnog zavoda, a to su tužbe 
radnika. One nisu specifične samo za njihovu ustanovu, a zadnjih se tjedan dana događaju 
ubrzanim tempom. Naime, Vlada Republike Hrvatske je zajedno sa sindikatima 2016. godine 
potpisala podizanje osnovice plaće za 6%. Navedeno nije realizirala. Također su potpisali 
jednu vrijednost dodataka za prekovremeni rad, a isplaćivali drugu. Ističe kako su oni 
obveznici centralnog obračuna plaća te, ni da su htjeli, nisu bili u mogućnosti drugačije isplatiti 
plaće. S time da sredstva za njih nisu dobili. Za Nastavni zavod kao ustanovu s proračunom 
od oko 6 milijuna kuna radi se o enormnim sredstvima. Bez troškova suda  i kamata radi se o 
iznosu od minimalno 4 milijuna kuna. Ta sredstva koja se utužuju i dalje će se utuživati oni ne 
mogu isplatiti. Dok se troškovi gomilaju vlada se oglušuje na njihova pitanja. 
Napominje kako imaju dobru suradnju s drugim medicinskim ustanovama i drugim žurnim 
službama. Ističe kako su oni zapravo premosnica od žurne službe prema medicinskoj.  
Zahvaljuje se gradovima i općinama na sufinanciranju, dožupanici Sandri Ćakić Kuhar te 
pročelnici Upravnog odjela za  zdravstvo i socijalnu  skrb Sonji Grozić-Živolić koje su tu kada 
ih trebaju. Ističe nadu da će se i oni jednoga dana početi strukturirano i sustavno financirati 
kao primjerice vatrogasci. Da neće morati kontinuirano objašnjavati zašto im trebaju vozila, 
zašto im trebaju uniforme i tako dalje.  
 
PREDSJEDNIK zahvaljuje ravnateljici na njezinom iscrpnom obrazloženju.  
 
Dr. sc. DUBRAVKO MARKOVIĆ u ime kluba HDZ-a, pozdravlja prisutne te pohvaljuje rad 
Nastavnog zavoda za hitnu medicinu. Navodi kako su to ljudi ispred svog vremena. Problem 
je, po njegovom mišljenju, što ih ne ostali ne prate. Tako primjerice bolesnog čovjeka žurno 



                                                             
 

dovedu u bolnicu koja nema koronarografiju, koja ne može zbrinuti aneurizmu. Sva ona hitna 
stanja od kojih se umire oni mogu samo promatrati.  Onda opet zovu hitnu službu da pacijente 
vozi u KBC u Rijeku. Navodi kako koordinacija između Zavoda i Opće bolnice mora biti bolja, 
a pritom oni moraju biti ti koji će pomoći bolnici. Smatra kako tehničke stvari poput vozila nisu 
problem. Kada gleda ono što nas čeka u budućnosti tu je ogromna količina trauma. Ljudi se 
sve više bave ekstremnim sportovima, voze motore, bicikle i tako dalje. Smatra kako treba 
razvijati traumatologiju.  
Još jednom pohvaljuje rad Zavoda i ističe kako bi svi trebali raditi poput njega. 
 
Dr.sc. SANJA RADOLOVIĆ, u ime kluba SDP – HSU - SDSS, navodi kako je inzistirala da 
dobiju informaciju o radu Zavoda. Ne zato što smatra da oni rade loše, dapače misli kako se 
jako trude i kako je liječnička profesija jedna jako časna profesija.  
Napominje kako je ravnateljica dobro navela kako njima nedostaje financiranje.  Ne želi da je 
netko krivo shvati, međutim navodi kako je sljedećom točkom dnevnog reda predviđeno 
povećanje sredstava za kulturu. Voli ići na izložbe, čitati knjige i ići u kino. Međutim ne slaže 
se s povećanjem izdataka za kulturu od 2 milijuna kuna.  
Podsjeća kako je SDP podnio amandmane koji se tiču zdravstva. Jedan od njih odnosio se 
na financiranje dodatnog tima hitne pomoći za ispostavu Pula, a drugi na početak uređenja 
stambenih jedinica u zgradi bivše uprave u sklopu Mornaričke bolnice koja je još uvijek u 
vlasništvu Istarske županije. Navodi kako ni jedan od navedenih amandmana nije prošao jer 
je rečeno kako u županijskom proračunu nema sredstava. 
Ponavlja kako nema ništa protiv razvoja kulture, smatra kako je kultura zaista cool, kako je 
lijepo pohoditi kulturne manifestacije ali neki prioriteti trebaju postajati. Smatra kako zdravstvo 
mora biti prvo na listi prioriteta.  
Navodi kako je nedavno održan sastanak općina i gradova vezan uz financiranje nad 
standarda, a ujedno i sufinanciranje Objedinjenog hitnog medicinskog prijema u Puli. Ističe 
kako je već nekoliko puta upozorila, te čak i razgovarala s resornom pročelnicom vezano uz 
uzimanje podataka. Iz više općina su joj se požalili kako se i dalje uzimaju prastari podaci koji 
se odnose  na popis stanovništva i broj turističkih noćenja iz 2011. godine. Opetovano mole 
da se ti podaci ažuriraju i da se sukladno novim podacima uvede novi model za financiranje 
nad standarda hitne pomoći.  
Napominje kao više ne razumije relacije odnosa Opće bolnice, Hitne medicinske službe i 
primarne zdravstvene zaštite. Naime iz Opće bolnice se tuže da im konstantno ne hitni bolnički 
pacijenti dolaze na hitni medicinski prijem te od 30 000 pacijenata njih ne hitnih imaju oko 
80%. Pohvaljuje rad Nastavnog zavoda za hitnu medicinu međutim voljela bi da im netko 
objasni koji je konkretni slučaj s Pulom. Navodi kako u svim gradovima postoji ispostava hitne 
i postoji ambulanta posebnog dežurstva koja je zapravo i organizirana tamo. Tako svi koji 
trebaju pomoć vikendom ili nakon radnog dana odnosno nakon 20:30 dođu tamo i dobiju 
pomoć. Ukoliko se utvrdi da je stanje hitnije, takve osobe se šalju u Mornaričku bolnicu u Pulu 
gdje im se onda pruža adekvatna medicinska skrb. Ističe kako je iz dopisa koji kolaju između 
Opće bolnice Pula i Nastavnog zavoda za hitnu medicinu evidentno da se tu ne zna tko pije, 
a tko plaća. Postavlja pitanje što bi bilo da bolnica nije u Puli već primjerice u Vodnjanu. Gdje 
bi odlazili ljudi koji možda i imaju akutna stanja. Primjerice gdje bi otišli roditelji koji su svom 
djetetu u 22h pronašli krpelja na vratu, a febrilno stanje mu je povišeno, da nema Objedinjenog 
hitnog bolničkog prijema u Puli.  
Moli informaciju koliko je pacijenata zbrinuto u Općoj bolnici Pula na godišnjoj razini. Ponavlja 
kako to nije ništa osobno, naime vodila je prepiske i s ravnateljičinim prethodnikom, samo bi 
voljela da pacijenti u Puli mogu dobiti istu zdravstvenu zaštitu kao ostatak stanovnika Istre bez 
da se dodatno zakrčuje Objedinjeni hitni bolnički prijem. Smatra kako je jako nepravedno što 
su jedini u Hrvatskoj koji moraju prevoziti pacijente s infarktnim i predinfarktnim stanjima u 
KBC Rijeku, a da im se to ne plaća. Ponavlja kako su prioriteti prioriteti, te smatra kako 
zdravstvo mora imati prioritet nad ostalim područjima. 



                                                             
 

GORDANA ANTIĆ, dr. med, navodi kako je vijećnica dobro primijetila da se ne radi o hitnim 
pacijentima. Smatra kako bi poslali bi krivu poruku svim svojim pacijentima kada bi osnivali 
više timova hitne pomoći za ne hitne pacijente. Napominje kako postoje ambulante za 
posebno dežurstvo, te u Istarskoj županiji imaju mogućnost ugovoriti tri. Navodi kako nije 
točno da u svim ostalim ispostavama imaju ambulante za posebno dežurstvo. Otvorene su 
samo dvije te one postoje u Ispostavi Poreč i u Ispostavi Pula pri Objedinjenom hitnom 
bolničkom prijemu. Obje rade subotom popodne, a nedjeljom i praznikom cijeli dan. Napominje 
kako je potencijalno proširenje radnog vremena ambulanti za posebno dežurstvo bilo na 
razmatranju no to je u ingerenciji Istarskih domova zdravlja. Radi se o ambulantama u koje se 
pacijenti mogu doći liječiti ili iz kojih mogu biti poslati na daljnju dijagnostiku. Nekada su bili 
produžena ruka primarne zdravstvene skrbi, i taj su posao dobro radili, no nisu radili posao 
hitne. Ustrojem zavoda za hitnu medicinu izgubili su taj dio. Moraju se baviti s edukacijom 
građana (s čime su zbog pandemije započeli samo u smanjenom kapacitetu) i hitnim stanjima.  
Ističe kako oni u hitnoj nemaju mogućnost pisati uputnice pacijentima i slati ih na dijagnostiku. 
Ako pacijent ima vidljivo slomljenu nogu ili ruku ne mogu ga uputiti na rendgen već ga opet 
moraju uputiti na bolnički hitni trakt i ponovno ga opterećivati. Navodi kako takvi pacijenti u 
Puli moraju šetati dva puta. Navodi primjer pacijenta s bolovima u trbuhu kojeg oni ne mogu 
poslati u laboratorij. Mogu samo sprečavati neposrednu životnu ugroženost. Smatra da taj dio 
dobro rade.  
Navodi kako je protekle godine u Puli pogledano 193 pacijenta. Ističe kako tamo često nema 
nikoga jer su oba tima na intervenciji. Naime prosječan tim danas ima najmanje 10 – 11 
intervencija koje traju minimalno sat vremena. U 12 sati rada većinom ih nema u ispostavi. 
Često se događa da, dok radi edukaciju na katu u biblioteci priručne znanstvene sale, dobije 
poziv dispečera i trči dolje zbrinuti pacijenta. Ako se radi o hitnom stanju zbrinut će ga, 
međutim ako nije, ruke su joj svezane.  
Ističe kako joj i sve ispostave govore kako se nalaze u shizofrenoj ulozi jer trebaju pružiti 
pomoć ljudima, a svi su dislocirani. Rade izvan svojih kompetencija, dogovaraju s nekim 
obiteljskim liječnicima da naknadno ispunjavaju uputnice kako bi se pacijentima omogućili 
laboratorijski pregledi i tako dalje. To je sve sudbina ruralnih i subruralnih područja.  
Navodi kako je sve o čemu vijećnica govori zapravo u ingerenciji Istarskih domova zdravlja 
koji mogu povećati svoj djelokrug rada. Kad sklope sporazum s domom zdravlja liječnici 
privatnici u ordinacijama imaju svog partner liječnika. Jedan liječnik tada radi prije podne, a 
drugi poslije podne. Nakon što sklope takav sporazum, što liječnici obično i rade, oni dobiju 
5% više za paušal da bi tijekom cijelog dana obavljali preglede pacijenata. To znači da se 
pacijenti imaju gdje javiti tokom dana. Ostaje još noć.  
 
Dr. sc. SANJA RADOLOVIĆ SDP, navodi kako joj nije odgovoreno na pitanje zašto se kao 
kriterij i dalje uzimaju podaci iz popisa stanovništva 2011. godine te broj noćenja iz iste godine.  
 
PREDSJEDNIK poziva pročelnicu Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb Istarske 
županije Sonju Grozić-Živolić da odgovori na pitanje.  
 
SONJA GROZIĆ-ŽIVOLIĆ, pozdravlja sve prisutne. Navodi da je jedan od razloga za 
uzimanje podataka iz 2011. godine taj da je te godine bio posljednji popis stanovništva. Drugi 
je razlog to što je jako dugo trebalo pregovarati sa svim jedinicama lokalne samouprave kako 
bi došli do situacije koju je i dr. Antić navela, odnosno da svi iskažu razumijevanje. Treći razlog 
je što pretpostavljaju da nije bilo značajnih izmjena u financijskom kapacitetu jedinica lokalne 
samouprave u proteklom periodu. Napominje kako su upravo ove godine krenuli u provjeru 
tog kriterija. Evaluirati će ga te do kraja godine vidjeti da li će nastaviti primjenjivati isti ili će ga 
primijeniti. Evaluacija kriterija je u tijeku.  
 



                                                             
 

PREDSJEDNIK je mišljenja kako sigurno ima više problema u cjelokupnom zdravstvenom 
sustavu koje treba bolje posložiti. Postoje rupe i praznine koje nisu dobro pokrivene, gdje treba 
uključiti sve od primarne zdravstvene zaštite pa do najviše medicinske razine. Ističe kako od 
države i dalje dobivaju nedostatna sredstva. Kako je već ranije rečeno država ugovara veće 
plaće međutim za njih potom ne daje novac. To je stalni problem s kojim se ne susreću samo 
u hitnoj medicini već u cjelokupnom zdravstvenom sustavu. Smatra kako u tom smjeru moraju 
i dalje ulagati napore. Posebno sada kada pregovaraju o budžetu za novu bolnicu. Kako bi se 
ti problemi napokon doveli u red. Ističe kako zna da lokalna i regionalna samouprava nemaju 
novaca za izdvajanje dodatnih sredstava mimo onih koja već izdvajaju iako to nisu obvezni. 
Podignuli su standard ali smatra kako je došlo vrijeme da jasno i glasno od države traže ono 
što im pripada.  
 
Skupština Istarske županije nakon provedenog glasanja JEDNOGLASNO prihvaća 
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o nadležnosti i stanju Nastavnog zavoda za hitnu medicinu Istarske županije 
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VLADIMIR TORBICA, pročelnik Upravnog odjela za kulturu i zavičajnost Istarske županije 
obrazlaže predmetnu točku. Pozdravlja prisutne te navodi kako na žalost oni ne povećavaju 
sredstva za kulturu. Protekle su godine u ovo doba donosili odluku o dodjeljivanju sredstava 
za udruge, a na raspolaganju je bilo 2,5 milijuna kuna. Ove godine imaju 2,1 milijun kuna. 
Dakle ipak se radi o smanjenju sredstava. Navodi kako se slaže s vijećnicom Radolović te 
smatra kako zdravstvo pa onda i obrazovanje moraju biti prioriteti, a za njima slijedi kultura. 
Ističe kako Upravni odjel za kulturu štedi kao što štede i svi ostali županijski odjeli. Navodi 
kako je možda nesporazum proizašao iz toga što, nakon donošenja Uredbe o kriterijima i 
mjerilima za financiranje udruga 2015. godine, natječaj moraju provoditi u dva navrata. Prvi 
put, obično tijekom srpnja, provode natječaj za ustanove, gradove i jedinice lokalne 
samouprave, a drugi put provode natječaj za udruge. Taj drugi natječaj provode sad.  
Navodi kako su 4. siječnja na internetskim stranicama Istarske županije te ostalim tiskanim i 
digitalnim medijima objavili javni natječaj. Nakon što je natječaj 30 dana bio otvoren tehnička 
komisija Upravnog odjela za kulturu ga je 8 dana provjeravala što se tiče formalnih uvjeta. 
Nakon toga je 7 kulturnih vijeća u kojima sjede istaknuti stručnjaci donosilo bodovne liste 
prema kojima se izrađuje tabelarni prijedlog koji je vijećnicima dostavljen. Ističe kako će svi 
zapisnici o provedenom procesu, kao i svake godine do sada, biti javno objavljeni i dostupni 
nakon izglasavanja Odluke.  
Pojašnjava kako je ove godine na javni natječaj ukupno prijavljeno 142 programa i projekta 
od čega je njih 131 bilo potpuno, a 11 nepotpuno. Osnovni kriterij za odabir programa i 
projekata te dodjelu ova 2,1 milijuna kuna bio je zadržati one projekte koji su se prethodnih 
godina pokazali kvalitetnim te koji su djelovali u kontinuitetu. Navodi kako je bilo vrlo malo 
mogućnosti za dodavanje novih programa, neovisno o njihovoj vrijednosti.   
 
Dr. sc. SANJA RADOLOVIĆ, u ime kluba SDP – HSU - SDSS, zahvaljuje na obrazloženju. 
Navodi kako bi rekla jednu izreku ali je malo nepristojna pa neće. Ističe kako činjenica da su 
protekle godine srozali sredstva za kulturu ne znači da se sada ne radi o ponovnom povećanju 
tih sredstava. Srozali su i sredstva za obrazovanje, nije bilo novaca za prijevoz 
srednjoškolaca, nema ih i dalje, srozali su sredstva i zdravstvu, turizmu, gospodarstvu pa tako 
i kulturi. Navodi kako danas povećavaju sredstva kulturi.  



                                                             
 

 
IRENA PERUŠKO, u ime kluba IDS-a, pozdravlja prisutne te zahvaljuje predsjedniku 
skupštine na danoj riječi. Ističe kako oni danas ne povećavaju sredstva za kulturu već joj samo 
realiziraju dio sredstava koji nisu mogli realizirati usvajanjem proračuna prije dvije Skupštine.  
Slaže se da postoje prioriteti poput zdravstva. Međutim već dvije Skupštine razgovaraju o 
zdravstvu. Donijeli su desetke odluka po pitanju zdravstva, socijale i obrazovanja. Napominje 
kako se najviše tim segmentom i bave, ali naglašava da ne treba zaboraviti kako je čovjek i 
društveno biće. U epidemiji koja je poremetila dinamiku života, porušila gospodarstvo, porušila 
je i društvenost koja nas povezuje i čini čovjekom. Ne moramo samo biti bolesni, morao biti i 
mentalno zdravi. Navodi kako ne treba zanemariti ovaj dio kulture i civilnog sektora. Upravo 
je civilni sektor taj koji obavlja posao tamo gdje sustav staje. Smatra kako je civilno društvo 
jedna od odlika uređenih društava i ne treba ga zanemarivati. On odrađuje veliki dio posla i 
pomoći društvu, a na kraju krajeva u njemu su zaposleni i određeni ljudi. Mišljenja je kako je 
suludo govoriti da povećavaju sredstva kada samo usvajaju onaj drugi dio sredstava prema 
Uredbi koja je u Republici Hrvatskoj na snazi od 2015. godine, što je i pročelnik Torbica dobro 
objasnio.  
 
MIRJANA GALO, nezavisna, navodi kako se želi vratiti na temu Pula film festivala budući da 
nije vidjela koji iznos se odobrava za manifestaciju koju će voditi čovjek koji govori da mu se 
fućka ako ga protjeraju. Zanima ju koji je to iznos u odnosu na prošlu godinu.  
 
Dr. sc. SANJA RADOLOVIĆ, SDP, zahvaljuje kolegici Peruško na danom obrazloženju. 
Potvrđuje kako oni zaista na Skupštini puno pričaju o zdravstvu. Ipak, izražava žaljenje što 
vezano uz zdravstvo donose samo deklarativne odluke i zaključke. Citira izreku koja govori: 
„Muzika svira, a sve se ruši“.  
 
PREDSJEDNIK navodi kako više neće dopuštati takve rasprave te moli vijećnike da se jave 
ako imaju ozbiljnijih tema.  
 
VLADIMIR TORBICA, ističe kako mu je drago kada je kultura u fokusu iako je siguran da 
postoje druga područja koja zahtijevaju veću pažnju. Što se tiče Pula film festivala navodi kako 
su kandidata odabrali na temelju mišljenja struke koja je sa 4 glasa bila za Pavlu Marinkovića 
dok je kandidatkinja Zdenka Gold dobila samo 1 glas. Smatra kako su napravili iskorak i 
odlučili glasati u skladu s mišljenjem struke. Ponavlja kako su izglasali ono što je htjela struka. 
Budući da je posljednji put na poziciji Pročelnika za kulturu napominje kako si dopušta biti 
blago ironičan te reći da bi im za taj veliki iskorak i odabir struke trebali biti zahvalni.  
Kao odgovor na pitanje navodi da je Pula film festival prije pandemije iz županijskog proračuna 
dobivao 400 000 kuna, protekle je godine zbog smanjenja došao na 200 000 kuna, a ove 
godine je program koji se najviše financira iz županijskog proračuna sa 300 000 kuna.  
 
Skupština Istarske županije nakon rasprave i provedenog glasanja sa 30 glasova ZA i 1 
SUZDRŽANIM donosi 
 

ODLUKU 
 o izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u kulturi Istarske županije - 

Regione Istriana za 2021. 
 
 

Ad-7 
Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Lučke uprave Rabac 

 



                                                             
 

Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja JEDNOGLASNO 
donosi 
 

ODLUKU 
o izmjeni Odluke o osnivanju Lučke uprave Rabac 

 
 

Ad-8 
Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na dopunu djelatnosti i Izmjene i dopune 
Statuta Zaštitne radionice Tekop Nova Pula - Officina per la tutela Tekop Nova Pola 

 
PREDSJEDNIK poziva pročelnika Upravnog odjela za gospodarstvo Istarske županije Duška 
Kišberia da obrazloži predmetnu točku.  
 
DUŠKO KIŠBERI navodi kako se u navedenoj točci radi o proširivanjima djelatnosti Tekop 
Nove i izmjeni statuta iz razloga što je ta ustanova na natječaju  dobila gotovo 3,5 milijuna 
kuna za opremanje novog dijela i postavljanje solarnih panela. Iz navedenog razloga se 
njezina djelatnost proširuje. Naime mora se osigurati otkup viška energije koji će se proizvoditi 
na solarnim panelima.  

 
Skupština Istarske županije bez rasprave JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
o davanju suglasnosti na dopunu djelatnosti i Izmjene i dopune Statuta Zaštitne 

radionice Tekop Nova Pula - Officina per la tutela Tekop Nova Pola 
 
 

Ad-9 
a. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Programa rada Županijskog 

operativnog centra za 2021. godinu 
b. Prijedlog zaključka o prihvaćanju Programa rada Županijskog 

operativnog centra za 2021. godinu 
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja JEDNOGLASNO 
donosi 
 
a. ZAKLJUČAK o prihvaćanju Programa rada Županijskog operativnog centra za 

2021. godinu 
b. ZAKLJUČAK o prihvaćanju Programa rada Županijskog operativnog centra za 

2021. godinu 
 
 

Ad-10 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Zaklade za poticanje partnerstva i 

razvoja civilnog društva za 2020. godinu 
 
PREDSJEDNIK pita vijećnike treba li im dodatno obrazloženje te, budući da ono nije potrebno 
otvara raspravu.  
 
MIRJANA GALO, nezavisna, ističe kako neće glasati za navedenu točku dnevnog reda, ne 
zato što ima nešto protiv određene osobe, već iz principa. Navodi kako već 4 godine priča o 
tome da su se na natječaj za ravnateljicu Zaklade javile još 3 osobe. Dvije izuzetno 



                                                             
 

kvalificirane. Napominje kako nikada nije dobila odgovor na pitanje zašto je netko bio bolji, a 
netko lošiji. Dobila je samo odgovor od tadašnjeg Župana Flega koji je rekao da je njihovo 
pravo da biraju svoje ljude. Smatra kako su to uhljebničke organizacije kojima ona ne vjeruje 
te želi glasati protiv takvog sustava.  
 
PREDSJEDNIK navodi kako se ne sjeća takvog odgovora.  
 
TAMARA BRUSSICH, IDS, vijećnici Galo postavlja pitanje zašto ona svaki puta kada nešto 
nije onakvo kakvo bi po njezinom mišljenju trebalo biti dovodi ljude u neugodnu situaciju. 
Navodi kako je upraviteljica Zaklade izabrana na javnom natječaju temeljem dokumentacije i 
toga što je nadležno tijelo procijenilo kako je ona najkvalificiranija. Natječaji su javni. Netko 
dobije a netko ne dobije posao. Pita vijećnicu zašto mora koristiti takvu terminologiju za 
skupštinskom govornicom. S obzirom na demokratičnost i njezin dosadašnji rad poziva 
vijećnicu da izbjegne korištenje takvih riječi u ovoj skupštini.  
 
PREDSJEDNIK navodi kako prekida ovu raspravu budući da nema svrhe. 
 
Skupština Istarske županije nakon provedenog glasanja sa 30 glasova ZA i 1 glasom PROTIV 
donosi 
 

ODLUKU 
 o prihvaćanju Izvješća o radu Zaklade za poticanje partnerstva i razvoj civilnog 

društva za 2020. godinu 
 
 

Ad-11 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za zaštitu prava 

pacijenata Istarske županije za 2020. godinu 
 

Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja JEDNOGLASNO 
donosi 
 

ODLUKU  
o prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za zaštitu prava pacijenata Istarske 

županije za 2020. godinu 
 
 

Ad-12 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća Povjerenstva za nadzor nad radom 

mrtvozornika o obavljenim obdukcijama i radu mrtvozorničke službe za 2020. godinu 
u Istarskoj županiji 

 
Skupština Istarske županije bez rasprave, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO 
donosi 
 

ODLUKU  
o prihvaćanju Izvješća Povjerenstva za nadzor nad radom mrtvozornika o obavljenim 

obdukcijama i radu mrtvozorničke službe za 2020. godinu  
 
 

Ad-13 



                                                             
 

a. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti o izmjenama Statuta 
Osnovne škole Vazmoslav Gržalja Buzet 

b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Mate Balote Buje 

 
Skupština Istarske županije bez rasprave, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO 
donosi 
 

c. ODLUKU 
 o davanju prethodne suglasnosti o izmjenama Statuta Osnovne škole 
Vazmoslav Gržalja Buzet 
 

d. ODLUKU 
 o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 
dopunama Statuta Osnovne škole Mate Balote Buje 

 
 

Ad-14 
a. Prijedlog  Odluke  o  davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 

izmjenama Statuta Strukovne škole Eugena Kumičića Rovinj 
b. Prijedlog  Odluke  o  davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 

izmjenama Statuta Srednje škole Mate Blažine Labin    
c.   Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 

izmjenama i dopunama Statuta Srednje škole Mate Balote Poreč 
d. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 

izmjenama i dopunama Statuta Gimnazije Pula 
e. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 

izmjenama i dopunama Statuta Talijanske srednje škole – Scuola media superiore 
italiana „Leonardo da Vinci“ Buje – Buie 

f. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Glazbene škole Ivana Matetića – Ronjgova Pula 

 
Skupština Istarske županije bez rasprave, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO 
donosi 
 

a. ODLUKU 
o  davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama 

Statuta Strukovne škole Eugena Kumičića Rovinj 
 

b. ODLUKU 
o  davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama 

Statuta Srednje škole Mate Blažine Labin 
 

c. ODLUKU 
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama 

Statuta Srednje škole Mate Balote Poreč 
 

d. ODLUKU 
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 

dopunama Statuta Gimnazije Pula 
 

e. ODLUKU 



                                                             
 

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 
dopunama Statuta Talijanske srednje škole – Scuola media superiore 

italiana „Leonardo da Vinci“ Buje – Buie 
 

f. ODLUKU 
 o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama 

Statuta Glazbene škole Ivana Matetića – Ronjgova Pula 
 

 
Ad-15 

a. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europske unije za školsku godinu 2021./2022. 
Srednje škole Zvane Črnje Rovinj Scuola media superiore „Zvane 
Črnja“ Rovigno 

b. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane 
iz zemalja izvan Europske unije za školsku godinu 2021./2022. 
Talijanske srednje škole Scuola media supreriore italiana 
Rovinj-Rovigno 

c. Prijedlog Odluke o godišnjim troškovima školovanja za kandidate 
strane državljane iz zemalja izvan Europske unije za školsku 
godinu 2021./2022. 
Gimnazije i strukovne škole Jurja Dobrile Pazin 

d. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane 
iz zemalja izvan Europske unije za školsku godinu 2021./2022. 
Tehničke škole Pula 

e. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europske unije za školsku godinu 2021./2022. Škole za 
turizam, ugostiteljstvo i trgovinu Pula 

f. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane 
državljane iz zemalja izvan Europske unije za školsku godinu 
2021./2022. Srednje škole Buzet 

g. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane 
državljane iz zemalja izvan Europske unije za školsku godinu 
2021./2022. Strukovne škole Pula 

h. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europske unije za školsku godinu 2021./2022. 
Industrijsko-obrtničke škole Pula 

i. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europske unije za školsku godinu 2021./2022. 
Turističko-ugostiteljske škole Antona Štifanića Poreč 

j. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane 
državljane iz zemalja izvan Europske unije za školsku godinu 
2021./2022. Srednje škole „Vladimir Gortan“ Buje Scuola media 



                                                             
 

superiore „Vladimir Gortan“ Buie 
k. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Prijedlog Odluke o 

godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane 
iz zemalja izvan Europske unije za školsku godinu 2021./2022. 
Gospodarske škole Buje Istituto professionale Buie 

l. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane 
državljane iz zemalja izvan Europske unije za školsku godinu 
2021./2022. Gimnazije Pula 

m. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europske unije za školsku godinu 2021./2022. 
Strukovne škole Eugena Kumičića Rovinj- Scuola di formazione 
professionale Eugen Kumičić Rovigno 

n. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane 
iz zemalja izvan Europske unije za školsku godinu 2021./2022. 
Medicinske škole Pula 

o. Prijedlog Odluka o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane 
iz zemalja izvan Europske unije za školsku godinu 2021./2022. 
Talijanske srednje škole - Scuola media superiore italiana 
"Leonardo da Vinci" Buje- Buie 

p. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europske unije za školsku godinu 2021./2022. 
Talijanske srednje škole Dante Alighieri Pula-Scuola media superiore 
italiana Dante Alighieri Pola 

q. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europske unije za školsku godinu 2021./2022. 
Srednje škole Mate Blažine Labin 

r. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Prijedlog odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europske unije za školsku godinu 2021./2022. Škole 
primijenjenih umjetnosti i dizajna Pula 

s. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europske unije za školsku godinu 2021./2022. 
Srednje škole Mate Balote, Poreč 

t. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europske unije za školsku godinu 2021./2022. 
Ekonomske škole Pula 

u. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane 
državljane iz zemalja izvan Europske unije za školsku godinu 
2021./2022. Glazbene škole Ivana Matetića-Ronjgova Pula 

 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja JEDNOGLASNO 
donosi 
 



                                                             
 

a. ODLUKU 
o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 

školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europske unije za školsku godinu 2021./2022. Srednje škole Zvane 

Črnje Rovinj Scuola media superiore „Zvane Črnja“ Rovigno 
 

b. ODLUKU 
o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 

troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja 
izvan Europske unije za školsku godinu 2021./2022. Talijanske 
srednje škole Scuola media supreriore italiana Rovinj-Rovigno 

 
c. ODLUKU 

o godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane 
iz zemalja izvan Europske unije za školsku godinu 2021./2022. 

Gimnazije i strukovne škole Jurja Dobrile Pazin 
 

d. ODLUKU 
o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 

troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja 
izvan Europske unije za školsku godinu 2021./2022. Tehničke 

škole Pula 
 

e. ODLUKU 
o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 

školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europske 
unije za školsku godinu 2021./2022. Škole za turizam, ugostiteljstvo i 

trgovinu Pula 
 

f. ODLUKU 

o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja 

izvan Europske unije za školsku godinu 2021./2022. Srednje 
škole Buzet 

 

g. ODLUKU 

o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja 
izvan Europske unije za školsku godinu 2021./2022. Strukovne 

škole Pula 

 
h. ODLUKU 

o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europske 

unije za školsku godinu 2021./2022. Industrijsko-obrtničke škole 
Pula 

 
i. ODLUKU 

o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europske 



                                                             
 

unije za školsku godinu 2021./2022. Turističko-ugostiteljske škole 
Antona Štifanića Poreč 

 
j. ODLUKU 

o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja 

izvan Europske unije za školsku godinu 2021./2022. Srednje 
škole „Vladimir Gortan“ Buje Scuola media superiore „Vladimir 

Gortan“ Buie 
 

k. ODLUKU 
o davanju suglasnosti na Prijedlog Odluke o godišnjim 

troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja 
izvan Europske unije za školsku godinu 2021./2022. Gospodarske 

škole Buje Istituto professionale Buie 
 

l. ODLUKU 
o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 

troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja 
izvan Europske unije za školsku godinu 2021./2022. Gimnazije 

Pula 
 

m. ODLUKU 
o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 

školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europske 
unije za školsku godinu 2021./2022. Strukovne škole Eugena Kumičića 

Rovinj- Scuola di formazione professionale Eugen Kumičić Rovigno 
 

n. ODLUKU 
o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 

troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja 
izvan Europske unije za školsku godinu 2021./2022. Medicinske 

škole Pula 
 

o. ODLUKU 
o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 

školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europske unije za školsku godinu 2021./2022. Talijanske srednje 
škole - Scuola media superiore italiana "Leonardo da Vinci" Buje- 

Buie 
 

p. ODLUKU 
o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 

školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europske 
unije za školsku godinu 2021./2022. Talijanske srednje škole Dante 
Alighieri Pula-Scuola media superiore italiana Dante Alighieri Pola 

 
q. ODLUKU 

o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan 

Europske unije za školsku godinu 2021./2022. Srednje škole Mate 
Blažine Labin 



                                                             
 

 
r. ODLUKU 

o davanju suglasnosti na Prijedlog odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europske 
unije za školsku godinu 2021./2022. Škole primijenjenih umjetnosti i 

dizajna Pula 
 

s. ODLUKU 
o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 

školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europske unije za školsku godinu 2021./2022. Srednje škole Mate 

Balote, Poreč 
 

t. ODLUKU 
o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 

školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europske unije za školsku godinu 2021./2022. Ekonomske škole 

Pula 
 

u. ODLUKU 

o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja 

izvan Europske unije za školsku godinu 2021./2022. Glazbene 
škole Ivana Matetića-Ronjgova Pula 

 
 

Ad-16 
a. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta 

Doma za starije osobe Novigrad 
b. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta 

Doma za starije osobe Raša 
c. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene Statuta Doma za 

starije osobe „Domenico Pergolis“ Rovinj 
d. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta 

Doma za starije osobe „Alfredo Štiglić“ Pula 
 
Skupština Istarske županije bez rasprave, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO 
donosi 
 

a. ODLUKU 
o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Doma za starije 

osobe Novigrad 
 

b. ODLUKU 
o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Doma za starije 

osobe Raša 
 

c. ODLUKU 
o davanju suglasnosti na Izmjene Statuta Doma za starije osobe 

„Domenico Pergolis“ Rovinj 
 



                                                             
 

d. ODLUKU 
o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Doma za starije 

osobe „Alfredo Štiglić“ Pula 
 
 

Ad-17 
Prijedlog Odluke o provedbi Programa praćenja kakvoće mora za kupanje na plažama 

Istarske županije u 2021. godini 
 
Skupština Istarske županije bez rasprave, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO 
donosi 
 

ODLUKU 
o provedbi Programa praćenja kakvoće mora za kupanje na plažama Istarske županije 

u 2021. godini 
 

 
PREDSJEDNIK navodi kako su s ovime zaključili zadnju radnu sjednicu Skupštine. Najavljuje 
još jednu, svečanu sjednicu Skupštine, koja će se održati u Pazinu ako to epidemiološke mjere 
budu dopuštale. Zahvaljuje vijećnicima na dobrom i kvalitetnom radu bez obzira što svi ne 
razmišljaju jednako. Smatra kako je ovaj saziv Skupštine Istarske županije bio primjer kako bi 
predstavnička tijela trebala dobro, civilizirano i kulturno raditi. Izražava nadu kako će to tako 
biti i u narednom mandatu Skupštine.  
Zaključuje sjednicu.  
 
Sjednica je završila u 11:59.  
 
 
Zapisnik vodila 
Andrea Jelovčić 

PREDSJEDNIK 
 

VALTER DRANDIĆ 
 
 
 


